
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen art. 33 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.   

Indiener: D66 Berkelland, Han Boer 
Datum indiening vraag: 19-10-2023 
Datum verzending antwoord: 26-10-2023 
 
Onderwerp: Groen Beleid, Groene Praktijk 
 
Berkelland kent een Groenbeleid uit 2009. Een beleid wat binnenkort herijkt wordt middels een nieuw 
Groenbeleid 2024 – 2033 en een Groenstructuurplan 2024 – 2033. Het beleid stond en staat vol mooie 
groene ambities. Er is helaas soms wel een verschil tussen het Groen Beleid en de Groene Praktijk. 
 
De fractie van D66 ontving een brief ondertekend door 30 bewoners rondom de Hofmaatvijver in Neede. 
Het betreft de Hofmaatvijver ter hoogte van de Patrijsstraat en Fazantweg, maar voor de andere vijvers 
geldt hetzelfde beeld en klachten. De bewoners hebben onze fractie gevraagd dit aan de orde te stellen 
omdat het melden van de klachten niet leidt tot een gesprek, overleg en een oplossing, maar alleen tot een 
mededeling dat er hier sprake is van extensief onderhoud en de aanwezigheid van mooie wilde bloemen.  
Dat is beleidsmatig prima, maar de praktijk laat een duidelijk andere resultaat zien en dan moet je als 
gemeente toch echt ingrijpen.  
 
De bijgesloten brief en foto's zijn denken wij duidelijk en spreken voor zich. Wij gaan ervan uit dat u bij de 
verdere verspreiding de namen afdekt in het kader van de privacyrichtlijnen. 
 
Vraag: 
Bent u het met ons eens dat het streefbeeld, (bloemrijk grasland, park) zoals jaren geleden met de buurt 
afgesproken,  niet in overeenstemming is met de praktijk? 
 
Antwoord: 
Het bloemrijk gras en park, zoals dit er nu uitziet, voldoet aan de verwachting, maar is ook nog steeds in 
ontwikkeling. Enkele jaren geleden is met de buurt besproken, dat voor meer biodiversiteit een ander 
beheer nodig is langs de Hofmaatvijvers. Voorheen werd er meer als gazon gemaaid, daarna is overgegaan 
naar extensief maaibeheer. Daarbij is wel rekening gehouden met recreatief gebruik, door bijvoorbeeld 
goede paden, waarlangs een meter als gazon wordt gemaaid. Ook wordt een groter stuk gras langs de 
Merelstraat voor recreatief gebruik als gazon gemaaid. Ruim 2 jaar geleden is na signalen het beheer 
aangepast van 1x per jaar maaien naar 2x per jaar maaien. Het gras wordt na het maaien afgevoerd, 
waarbij we het gras op bepaalde plekken even laten liggen om zaden en dieren de kans te geven om uit het 
maaisel te vallen en een goed heenkomen te zoeken voor we het ophalen. Het afvoeren van maaisel is 
bedoeld om de bodem te verschralen. De natuurlijke ontwikkeling van verschraling en vestiging van kruiden 
is een proces dat langere tijd in beslag neemt. Daarnaast zullen er ook plekken zijn, zoals vlak aan het 
water, waar verschraling niet zal plaatsvinden. Hier vinden andere kruiden met een belangrijke rol voor de 
biodiversiteit een plek. Ook brandnetels horen daarbij. Brandnetels vormen zelfs een onmisbare 
voedselbron voor de rupsen van veel vlindersoorten. 
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Vraag:      
 
In het nieuwe beleid staat dat betrokkenheid van inwoners gestimuleerd wordt door te luisteren wat 
inwoners over hun woonomgeving te zeggen hebben en initiatieven een stap verder te helpen. Pakt de 
gemeente de (tuin)handschoen op om contact te zoeken met de buurt om beleid en praktijk in 
overeenstemming met elkaar te brengen?  Zodat de buurt weer kan genieten van haar woonomgeving.  
 
Antwoord: 
Naar aanleiding van deze brief zullen we zeker contact opnemen met de buurt. We zullen de situatie 
bekijken, om in te schatten of bijvoorbeeld inzaaien van inheemse kruiden een kleurrijker effect zou kunnen 
geven. Het beheer zal in hoofdlijnen niet gewijzigd worden. We dragen initiatieven een warm hart toe. We 
zijn echter ook gehouden aan de opdrachten die we van de raad mee krijgen, zoals wat betreft ecologisch 
groenbeheer en het stimuleren van de biodiversiteit. Het groen rondom de Hofmaatvijvers zal dus niet terug 
omgevormd worden naar intensief beheer. Dit blijft extensief, met op bepaalde plekken ruimte voor 
maatwerk in verband met recreatie. 
 


